
                     
         

 

 

 

        
  
          

Nieuwsbrief december 2023 
 
Beste leden, vrijwilligers, sponsoren, donateurs, ouders en verzorgers, 
 
Het is winterstop en de Kerstdagen en Oud en Nieuw komen snel dichterbij. Daarom sturen we jullie 
deze Nieuwsbrief op de valreep van 2023. 
 
Op zoek naar een nieuwe hoofdtrainer voor seizoen 2024-2025 
Onze hoofdtrainer Ronald Bouwman heeft onlangs te kennen gegeven dat hij een 
nieuwe uitdaging wil aangaan als trainer. Hoewel het nu een stuk minder loopt dan 
vorig seizoen, wil Ronald dit seizoen samen met de spelers toch proberen op een 
goede manier af te sluiten. Het bestuur is uiteraard op zoek naar een goede opvolger van Ronald.  
 

Klaverjassen en sjoelen   
Op vrijdag 29 december a.s. kan er vanaf 20.00u in de kantine geklaverjast en 
gesjoeld worden. Een leuke afsluiting van het voetbaljaar 2023. Iedereen is van 
harte welkom! 

 
Nieuwjaarsborrel op zaterdag 6 januari 2024 
Op deze 1e zaterdag van 2024 willen we vanaf 16.00u in onze gezellige kantine graag 
met jullie proosten op het nieuwe jaar. Wij blikken terug op 2023 en kijken vooruit naar 
wat 2024 ons kan gaan brengen. En we hebben aandacht voor onze jubilarissen. 
 
Het nieuwe 18+ team 
Dit team is in de najaarsreeks kampioen geworden. Een mooie prestatie die smaakt naar meer. 
 
Van de jeugdcommissie: 

 De jeugdspelers van JO11, JO14 en MO15 hebben afgelopen herfst loten verkocht voor de Grote 
Clubactie. De actie levert ieder jaar een mooi bedrag op voor de vereniging. Er stond € 850,- aan 
inkomsten op de begroting van VV Ezinge. Maar dit jaar heeft de jeugd zichzelf overtroffen en  
€ 1420,80 binnen gehaald voor de club. Een super bedrag! Als blijk van waardering heeft het 
bestuur voor ieder team twee mooie nieuwe wedstrijdballen gekocht. De jongens van JO14 
hebben de bal allemaal gesigneerd, dat brengt vast geluk bij de komende wedstrijden. Iedereen 
die loten verkocht heeft: super bedankt! Verder bedanken we uiteraard ook iedereen die één of 
meer loten van ons heeft gekocht. 

 Het MO15 team is ook in de 2e fase kampioen geworden. Knap gedaan meiden!  

 In de winterstop doet een JO13 team mee aan de KNVB Wintercup. Hiervoor spelen ze op zater-

dag 23 december en 6 januari 2024 steeds 3 wedstrijden in Sportcentrum Kardinge. Verder doen 
de JO14 en MO15 mee aan de Coppa Westerkwartier. De MO15 komt op 3 januari in actie in 

Oldekerk en de JO14 speelt op 4 januari in Zuidhorn. 

 Momenteel trainen de kabouters, spelertjes vanaf 4 jaar, in de gymzaal van Ezinge. Ze doen dit  

1x per 2 weken met veel energie en plezier op de zaterdagochtend van 9.30u tot 10.30u. Er is 
altijd plek voor spelertjes die mee willen doen. Voor nadere informatie kan je een 
email sturen aan: secretaris@vvezinge.nl  

 Sinds enkele weken staat er een ruilkastje voor voetbalspullen in de kantine. 

Voor voetbalschoenen, scheenbeschermers, kousen etc. Je kan er iets indoen, 
maar er ook iets uithalen. 

 Op 7 december jl. hebben Marc Zijlema en Grietko Folgerts een 1e bijeenkomst georganiseerd 
voor een aantal ouders die meer willen weten over het fluiten & vlaggen bij jeugdwedstrijden.  
De geplande drie kwartier bleek te kort. Daarom zal er begin 2024 een 2e bijeenkomst worden 
gehouden. 
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Van de Sponsorcommissie: 
Vanaf de jaarwisseling zijn er 34 reclameborden geplaatst rond het 
hoofdveld. Hiervan was een deel ter vervanging van oude en/of niet 
meer actuele borden. In totaal zijn er circa 25 nieuwe bord-sponsoren geworven. Afgelopen vrijdag 
was er een primeur. Toen is het 1e dubbele sponsorbord opgehangen. Van Riets Lingerie uit de 
Groningen. De hekken rondom het hoofdveld hangen nog niet vol, dus gaat de sponsorcommissie 
gewoon door met het zoeken naar nieuwe bordsponsoren. 
 
Van de Activiteitencommissie senioren: 
Deze commissie is op zoek naar vrijwilligers voor de dag van het 7 tegen 7 toernooi in 2024. Om 
zaken te coördineren en te regelen. Hiervoor is een draaiboek beschikbaar. Wie lijkt het leuk om dit 
eens te doen? Door jouw aanmelding kan een lid van de activiteitencommissie dan zelf weer eens 
meedoen aan het toernooi. Voor nadere info kan je contact opnemen met John Nooren. 
 
Van de Kantinecommissie: 
Eind november is deze commissie bij elkaar geweest. Diverse zaken kwamen 
daarin voorbij, zoals: gezelliger maken kantine, schoonmaak, problemen met de 
elektrische installatie, het verbod op gebruik van wegwerpplastic bekers, bakjes e.d. 
fris in blikjes ipv flesjes?; Hertog Jan ipv Heineken?, broodje bij een gehaktbal?  
 
Algemene Ledenvergadering 2023 
Op donderdag 23 november jl. was onze jaarlijkse ledenvergadering in de kantine. In totaal waren 
zo’n 25 mensen aanwezig, 3 leden hadden zich afgemeld. Hierin volgt een korte samenvatting: 

 Terugblik op het seizoen 2022-2023: met bijdragen van de secretaris, de sponsorcommissie (Ite 
Wiiersema) en de activiteitencommissie senioren (John Nooren) 

 Verslag van de penningmeester dat we vorige seizoen een prachtig positief resultaat hebben 
geboekt ipv het forse verlies dat was begroot. Daarna gaf hij een toelichting op de sluitende 
begroting voor het lopende seizoen. 

 De kascommissie was tevreden met het werk van de penningmeester. Zodoende kon de 

vergadering hem décharge verlenen. Na een korte pauze bedankte de voorzitter Ivar Zijlema en 
Astrid Guikema voor hun inzet bij de kascommissie. Gerard Slopsema volgt Ivar op en zal samen 
met Astrid de kascontrole doen in 2024. 

 De contributie blijft ongewijzigd, net als het bestuur. 

 De voorzitter bedankte alle vrijwilligers die afgelopen seizoen in een commissie actief waren 
geweest. Het bestuur heeft die commissies hard nodig om de vereniging draaiende te houden. 

 Hoewel zeker niet iedereen tevreden is over de kwaliteit van het schoonmaken door de teams, 

blijven we vooralsnog vasthouden aan dat systeem. Wel gaat het bestuur bekijken of er een 
passende vorm van controle op de schoonmaak kan komen. 

 De vergadering stemde in met het besluit van het bestuur om geen energietoeslag te innen.. 

 Het bestuur gaat in gesprek met de gemeente over de staat van onderhoud van de kantine en 
kleedkamers. Hierover heeft de gemeente een bouwkundig rapport laten opstellen. 

 De vergadering stemde unaniem in met het voorstel over jubilarissen en ereleden.  

 De banketstavenactie is op 30 november vanaf 18.30u. Leden van de JO14, MO15, JO17 en de 
senioren gaan helpen met het uitventen. De prijs van een zakje met 2 banketstaven is € 5,-.  

 Er hebben zich geen belangstellenden gemeld voor de jubileumcommissie 100 jaar vv Ezinge in 

2030.  
 
Samenwerking met OKVC bij JO17-teams     
Op donderdag 16 november jl was er na afloop van de trainingen van de JO17-teams een 
kennismakingsbijeenkomst voor de spelers en hun ouders in de kantine van OKVC. De 

opkomst was zeer goed en iedereen het naar zijn zin. In het voorjaar van 2024 gaan we weer een 
dergelijke bijeenkomst organiseren, maar dan in Feerwerd. Inmiddels zit de 2e fase er op voor de 
jeugdteams. Het JO17-1 team was gepromoveerd naar de 1e klasse en ondervond dat er een groot 
niveauverschil is met de 2e klasse. Hopelijk treffen ze in de 3e fase weer wat gelijkwaardiger tegen-
standers. Het JO17-2 team zat weer in de 4e klasse en liet zien dat ze aan het groeien zijn als team. 
 
Het bestuur 


